
Skolebestyrelsesmøde Bispebjerg skole 

Torsdag dag den 30. november kl. 17:00 – 19.00 

Mødeleder: Thomas       Referent:  Lise         Lokale: Personalerum 
 
Ved mødets begyndelse vil der være en let anretning 
 

Deltagere 
Forældrerepræsentanter: 
Vanja, Lena 
Elevrådsrepræsentanter: 
Isabella 6z. 
Medarbejderrepræsentanter: 
Pernille F.M 
Ledelsesrepræsentanter: 
Thomas, Martin og Lise. 
 
 
 

  
Emne – og ansvarlig 
 
 

 
Hvad skal udrettes? 

 
Tid – 
ca. 

 
Beslutning og hvem gør hvad? 

1.  Godkendelse af dagsorden    

2.  Punkter fra Elevrådet 
v. Thomas 

 10 min Der er ønske om at have telefoner 
fra 6.klasse og opefter i pauserne. 
Dette for at man kan lave aftaler, 
høre musik osv. 
 
Der ønskes hynder til elevstolene. 
Dette undersøger TB 

3.  Meddelelser fra skolens ledelse 
v. Thomas og Martin  

Orientering 
KKFO 
 

20 min Der har været klippe-klistre-dag på 
hele skolen d.d. Det har været 
hyggeligt. 
Der kommer en ny medarbejder 
tilbage fra barsel som glider ind på 
2. årgang. 
Der kommer yderligere en lærer 
tilbage fra barsel på 8 årgang. 
Til marts kommer der ligeledes en 
lærer tilbage fra barsel. 
 
Vi kigger ind i 
klassesammenlægninger på nogle 
årgange. 
 
Der har været ansættelsessamtaler 
på pædagogsiden.  
Der bliver ansat to kvinder. 
 
Informationsmøde til kommende 
børnehaveklasser gik godt. 
Det var et fint arrangement. 
Indskrivningstallet ser fornuftigt 
ud. 
 
Der var julefest i klubben i går. Det 
var en god aften, der var mange 
tilmeldte børn, men ingen forældre 
mødte op. 
Klub og skole vil forsøge at blive 
bedre til at bruge alle 
kommunikationsveje til at 
informere om arrangementer. 
 



4.  Princip for sukkerpolitik 
v. Lise 

Skal endeligt godkendes 5 min Princippet er godkendt. 

5.  Princip for Mobiltelefon 
v. Vanja 

Udkast ved Vanja 15 min Punktet udskydes til yderligere 
debat til næste SB-møde.  
 
Forslag til principperne tages op på 
kommende 
årgangskoordinatormøde. 
 
Forslag til principper tages med på 
et klubmøde og KKFO-møde. 

6.  Suppleringsvalg til SB 
v. Thomas 

 20 min Se nederst – tidligere oplæg fra 
Allan til SB-valg. 
 
Der skal vælges 2 faste og 2 
suppleanter. 
 
Der kan evt laves et 
kontaktforældremøde i løbet af 
foråret, hvor der kan tales ind i et 
suppleringsvalg 

7.  Byggesag  
v. Thomas 

Status på byggesag 
 

10 min I byggeperioden er det 
indskolingsbygningen man kan 
booke og låne. 
KKFO’en laver en manual for brug 
heraf. 

8.  Økonomi 
v. Thomas 

 5 min Intet nyt pt. 

9.  Evt. 
Teams 
 

 5 min Der er kommet svar fra 
Borgmesteren på henvendelse fra 
Nørrebro/Bispebjerg 
skolebestyrelser. Henvendelsen 
drejer sig om, at lukke ned for 
kommunikation på Teams mellem 
elever på tværs af skoler. 
Der bliver lavet en teknisk 
begrænsning, der bliver igangsat 
primo 2024. 
Svaret er vedhæftet i bilag. 
 
Der har været afholdt fælles SB-
møde vedr. Inkluderende 
fællesskaber. 
Efterarbejdet af dette vil være at vi 
som SB kan se på nogle principper 
for inkluderende fællesskaber. 
 
 

10.  Ferieplan 2023-2024 og 2024 – 
2025. 

  Vejledende ferieplan er godkendt. 

11.  Punkter til kommende møder: 
- Voldspolitik oplæg ved 

ledelsen. 
- Suppleringsvalg til SB. 

   



- Principper for 
mobiltelefoni. 

- Budget 2024 
     

 Datoliste Bemærk fremhævede 
datoer 

 Torsdag den 11. jan 
Tirsdag den 5. marts 
Tirsdag den 30. april 
Onsdag den 15. maj 
Torsdag den 20. juni 

 
 
Skriftligt orienteringspunkt: 

 
Overvejelser i forbindelse med suppleringsvalg: 

Op til Valget 

 Officiel Annoncering - Skolen hjemmeside 

Officiel Kommunikation - Aula 

1.     Officiel Annoncering på Aula 

2.     Kontakt gennem KontaktForældrene (KF) og 

- Bed KF prikke relevante forældre på skulderen.  
- Hvis klassen har en lukket FB gruppe: Bed KF dele skolens Facebook opslag (A.) omk. 
suppleringsvalget og bed forældrene om at give Skolens Facebook side et LIKE.  

Direkte Kommunikation (mere personlig / soft) – Facebook 

A.    Omskrevet, men samme offentliggørelse (som 1.) på Facebook 

B.    Mulig kampagne: ”Vi er skolebestyrelsen” – 6 opslag på Facebook 

Portræt billeder af skolebestyrelsen (Allan tager dem) – billeder kunne også bruges pål 
Aula 

Kampagne: Introduktion til Bestyrelsesmedlemmerne på Facebook: ”Hej jeg hedder …. Jeg 
sidder i skolebestyrelsen fordi…”  

Fordel: Vi kan i mellem linjerne gennem personlig erfaring, snakke indirekte om valget og 
temaerne der rører sig på skolen og i bestyrelsen. 
Forældrene på lærer hvem skolebestyrelsen er og hvilke søde mennesker de kommer til at 
arbejde sammen med. Forældre kan identificere sig, blive inspirerede og måske se et 
potentielt netværk. Vi lærer hinanden ”at kende” og får sat ansigter på, således at der er 
kortere fra forældre til ledelse.  

C.  Event opslag på FB ift infomøde (livestreamen) 

D.     Reminders omkring valget (evt. gennem temaerne fra kampagnen (B)) 

E.    Infomøde – Livestream på skolens Facebookside 



  

Jeg kan godt tage mig af kampagnen: A, B, C og D ... og tage portrætbillederne. Jeg er 
allerede admin på skolens Facebookside. 

Jeg vil gerne sætte infomødet op og facilitere det - denne kræver lige lidt forberedelse ift 
indhold og speakers 
Jeg vil også gerne hjælpe med punkt 2, da vi i Brug Folkeskolen synes at Kontaktforældrene 
er meget vigtige også fremadrettet - denne kræver dog lige en separat snak.  
 

Allan, Brug Folkeskolen 
 

 
 


